

聖堂報告

常年期第六主日

15/02/2026

1. 「農曆新春求恩彌撒」（2月17日星期二）安排如下：
廣東話：上午十時三十分 普通話：上午十一時四十五分
【註】：鄰近的聖德肋撒堂「除夕謝主彌撒」為晚上六時正。
2. 2月18日（星期三）為「四旬期聖灰禮儀日」，本堂只會在當日早上7:40彌撒舉行聖灰禮儀及分發聖灰。
另外，適逢當日為農曆年初二，按照教區守則，信友是日免守大小齋，但為履行四旬期真誠悔改皈依的精神，信眾必須各自選擇其他適當的克己方式，或履行一些愛德善工。詳情請參閱詳情請參閱教區網頁。
3. 為慶祝「聖方濟特殊禧年及農曆新年」，本堂在新春期間舉辦「馬年新春悠閒朝聖之旅」，行程包括：馬鞍山聖芳濟堂朝聖、溫馨團體午餐、悠遊西沙 Go Park 樂園、迎春接福抽獎。
日期：2026年2月28日（星期六，大年初十二）
時間：上午10:00至下午4:30
地點：馬鞍山聖芳濟堂及西沙 Go Park 樂園
費用：成人128元；12歲以下小童88元
（費用包括：來回旅遊車費及酒家午餐）
報名：名額有限，額滿即止。
4. 本堂新春舉行「龍馬精神新春遠足行」，內容如下：
日期：2月19日（大年初三） 時間：上午10:00至下午2:30
地點：香港島石澳龍脊路線 對象：青少年及喜愛遠足人士
詳情可參閱聖堂海報
5. 聖堂在新春期間將進行新春「利是」捐贈，藉此傳遞彼此扶持、愛主愛人信息；教友可以將部份「利是」捐獻，投入聖堂於2月17日至3月8日設置「利是捐贈收集箱」；「利是」將會捐贈給有需要弟兄姊妹。
6. 為讓教友及九華師生在四旬期內，默想耶穌的苦難，反思基督藉十字聖架救贖了世界。本堂從四旬期首主日開始，逢星期五（27/2, 6/3, 13/3, 20/3, 27/3），於下午4:00舉行「拜苦路」，歡迎大家一起參與。
7. 有關去年聖枝，教友可放於設置在聖堂辦事處外的收集箱。

上述所有報告，已張貼於聖堂各出入口，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位蒞臨聖堂或致電2359 4407查詢。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement

Sixth Sunday in Ordinary Time

15th February 2026

1. February 17th, Tuesday, is Lunar New Year's Day. A Cantonese Mass will be held at 10:30 AM, followed by a Putonghua Mass at 11:45 AM in the chapel. Additionally, St. Teresa's Church, located at 258 Prince Edward Road, will host a "Lunar New Year Thanksgiving Mass" at 6 PM that evening.
2. Ash Wednesday, which marks the beginning of Lent, falls on February 18th this year. Our Chapel will distribute ashes ONLY during the morning Mass at 7:40 AM. According to the "Chancery Notice" issued by the Diocese of Hong Kong on January 26, 2026, since Ash Wednesday coincides with the second day of the Lunar New Year, the faithful are dispensed from fasting and abstinence on that day. However, individuals are encouraged to choose suitable forms of penance or perform acts of charity, in keeping with the penitential spirit of the Lenten season. For further information, please visit the website of the Diocese of Hong Kong.
3. To celebrate both the "Special Jubilee Year of St. Francis" and the Lunar New Year, our Chapel is organizing a "Lunar New Year Pilgrimage Tour." This tour will include a visit to St. Francis Church in Ma On Shan, a union lunch at a restaurant, and a stop at Sai Sha Go Park. It is scheduled for February 28, 2026, Saturday, from 10:00 AM to 4:30 PM. The cost for the tour is \$128 for adults and \$88 for children under 12, which includes transportation and lunch. Please note that space is limited, and advance registration is required.
4. Our Chapel is organizing a "Lunar New Year Hiking Trip" on February 19, the third day of the Lunar New Year. The hike will take place from 10:00 AM to 2:30 PM along the Dragon's Back Trail on Hong Kong Island. This event is aimed at teenagers and hiking enthusiasts. For more information, please refer to the poster outside the chapel.
5. During the Lunar New Year, the chapel will hold a "red packet" donation drive to promote messages of mutual support and love for God and one another. Parishioners can contribute part of their red packets by placing them in the "red packet donation collection box" set up in the chapel from February 17th to March 8th. The collected red packets will be donated to brothers and sisters in need.
6. To allow parishioners and the students of Wah Yan College to meditate on Jesus' suffering and reflect on how Christ redeemed the world through the Holy Cross during Lent, our parish will hold "Stations of the Cross" every Friday (February 27, March 6, March 13, March 20, and March 27) at 4:00 PM. Everyone is welcome to participate.
7. Parishioners who have kept the palms from last year may bring them back and place them at the collection boxes located outside the Chapel Office.

The announcements mentioned above are displayed at the chapel entrances and have also been uploaded to the website of the chapel. For inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bless!